
 ,שלום חברים

 

בפגישה הובהרו  . תאמת עם יוסי כהן סגנו של הממונה על השכראתמול בערב נפגשו נציגי המועצה המ

נציגינו הבהירו כי לא ניתן .  מנגנון למניעת שחיקה עתידית +  1997- שחיקה מ פיצוי על -דרישותינו 

 . נות חדשיםיהיה להתקדם במשא ומתן  מבלי שהאוצר יגמיש את עמדותיו ויעלה רעיו

 

, מכתבים למערכת,  אנו זקוקים  למאמרים.ברצוני לשוב ולהזכירכם כי אנו זקוקים למעורבותכם במאבק

אנו זקוקים גם לעזרתם של חברי סגל בעלי ידע וממוחיות בנושאי .  תגובות באתרי אינטרנט וכיוצא באלו

 .שכר ויחסי עבודה

 

 . נמשיך לעדכנכם בהתפתחויות ככל שתהיינה

 

 ,ת שלוםשב

 

 בנצי


